



AMERICAN INTERNATIONAL SCHOOL IN EGYPT Main Campus

Press Release

Cairo Students Volunteer at City Hospitals and Animal Shelters *Service learning key component of international education at AIS Egypt*

Egypt, Cairo
Wednesday, 14 February, 2024

Local High School students are making a difference through fundraising and volunteering in support of Al Nas Children Hospital and Animal Protection Foundation, as part of their service learning program.

Coordinated by the school's local chapter of the National Honor Society (NHS), students from American International School in Egypt (AIS Egypt) Main Campus visited Al Nas Hospital last month. They had the privilege of brightening the day of children battling heart illnesses by bringing them toys and getting engaged in fun educational activities. Students also visited Animal Protection Foundation, a reputed NGO shelter for stray animals. Students have been diligently fundraising at AIS since December and with their dedicated efforts, they have successfully raised more than 10,000 EGP. Recently, these compassionate students had the opportunity to visit the shelter in person, witnessing the urgent needs of the dogs in their care.

These initiatives truly exemplify the motto, "AIS students make the world a better place!"

The purpose of the National Honors Society is to create enthusiasm for scholarship and encourage High School students to engage in service learning and outreach projects. Also, it stimulates a desire to render service, promote leadership and to develop character in students.

About AIS Egypt

With a heritage of excellence spanning 34 years, the American International School in Egypt (AISE) serves nearly 4000 students every year across two state-of-the-art campuses in New Cairo and Sheikh Zayed City. Providing a holistic approach to education that encourages academic achievement, AISE aims to develop students who thrive in a dynamic and rapidly changing world. AISE students are encouraged to participate in activities outside the classroom such as Student Council, Model United Nations, and several sports and clubs activities. AISE is accredited by the Middle States Association of Colleges and Schools (MSA), Council of International Schools (CIS), and offers the International Baccalaureate Diploma Program (IBDP). The Egyptian Ministry of Education recognizes AISE's American High School Diploma



المدرسة الأمريكية الدولية في مصر AMERICAN INTERNATIONAL SCHOOL IN EGYPT

End of press release

Media contact: Yehia ElRefaiy
Email : yelrefaiy@aisegypt.com
Mobile : +01149508795

المدرسة الأمريكية الدولية في مصر

بيان صحفي

مصر القاهرة

الثلاثاء ١٤ فبراير 2024

يُحدث طلاب المدرسة الثانوية المحلية فرقا من خلال جمع التبرعات والتطوع لدعم مستشفى الناس للأطفال ومؤسسة حماية الحيوان، كجزء من برنامج تعلم الخدمة الخاص بهم. قام طلاب من المدرسة الأمريكية الدولية في مصر (الفرع الرئيسي) بزيارة مستشفى الناس الشهر الماضي. وكان لهم شرف إضفاء البهجة على يوم الأطفال الذين يعانون من أمراض القلب من خلال إحضار الألعاب لهم والمشاركة في الأنشطة التعليمية الممتعة. وقام الطلاب أيضًا بزيارة مؤسسة حماية الحيوان، وهي منظمة غير حكومية معروفة بإيواء الحيوانات الضالة. يقوم الطلاب بجمع التبرعات بجدية في المدرسة منذ ديسمبر، وبفضل جهودهم المتفانية، نجحوا في جمع أكثر من 10,000 جنيه مصري. في الأونة الأخيرة، أُتيح لطلاب المتعاطفين الفرصة لزيارة الملجأ شخصيًا، ومشاهدة الاحتياجات العاجلة للكلاب التي تحت رعايتهم.

تجسد هذه المبادرات حقًا شعار "طلاب المدرسة الأمريكية بمصر يجعلون العالم مكانًا أفضل"

الغرض من جمعية الشرف الوطنية هو خلق الحماس للمنح الدراسية وتشجيع طلاب المدارس الثانوية على المشاركة في مشاريع التعلم الخدمي والتوعية. كما أنه يحفز الرغبة في تقديم الخدمة وتعزيز القيادة وتنمية الشخصية لدى الطلاب

مدير التسويق و التواصل : يحيى الرفاعي
الايمل : yelrefaiy@aisegypt.com
رقم هاتف 01149508795

عن المدرسة الأمريكية الدولية في مصر

مع تراث من التميز يمتد على مدار 34 عامًا، تخدم المدرسة الأمريكية الدولية في مصر (AISE) ما يقرب من 4000 طالب سنويًا في حرمين جامعيين متطورين في القاهرة الجديدة ومدينة الشيخ زايد. من خلال توفير نهج شامل للتعليم يشجع التحصيل الأكاديمي، تهدف AISE إلى تطوير الطلاب الذين يزدهرون في عالم ديناميكي وسريع التغيير. يتم تشجيع طلاب AISE على المشاركة في الأنشطة خارج الفصل الدراسي مثل مجلس الطلاب ونموذج الأمم المتحدة والعديد من الأنشطة الرياضية والنوادي. AISE معتمدة من قبل رابطة الكليات والمدارس بالولايات الوسطى (MSA)، مجلس المدارس الدولية (CIS)، وتقدم برنامج دبلوم البكالوريا الدولية (IBDP). تعترف وزارة التعليم المصرية بشهادة المدرسة الثانوية الأمريكية الصادرة عن AISE.